
PROTOKÓŁ NR 2/19
z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie

z 11 stycznia 2019 r.

W  posiedzeniu  udział  wzięło  4  członków  Komisji,  co  stanowi  o  prawomocności
posiedzenia  – lista obecności w załączeniu.
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Niecko” Sp. z o.o.,
- Pan Marek Sieńkowski – PT „Necko” Sp. z o.o.,
- Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- dziennikarze,

- /lista obecności w załączeniu/.

Porządek posiedzenia:
1. Rozpatrzenie wniosków i skarg przekazanych do Komisji skarg, wniosków i petycji.
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Posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji otworzyła  Pani Sylwia Bielawska –
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji.  Przedstawiła proponowany porządek
posiedzenia.  Poinformowała,  że  przy  rozpatrywaniu  drugiej  skargi  będzie  prosiła
o wyłączenie  jej  osoby  i  przekaże  prowadzenie  tej  Komisji  Wiceprzewodniczącej  –  Pani
Jolancie Onecie Roszkowskiej. Uwag nie wniesiono /0:04/.

Ad. pkt 1
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  rozpatrzeniu  wniosków  i  skarg
przekazanych do Komisji skarg, wniosków i petycji /1:17/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji  przystąpiła
do rozważenia  prośby  mieszkańca,  który  „zwrócił  się  w  imieniu  swoim  i  mieszkańców
osiedla  Obrońców  Westerplatte  o  zlokalizowanie  i  uruchomienie  trzech  przystanków
komunikacji miejskiej” /zał. nr 1/.  Otworzyła dyskusję /1:17/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. /2:52/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /5:19/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /5:28/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /7:05/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska – Wiceprzewodnicząca Komisji /7:14/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /8:30/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /9:16/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /9:24/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /12:00/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /14:12/.

Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. -  brak włączonego mikrofonu /
14:24/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /14:25/.

Głos w dyskusji - brak włączonego mikrofonu /14:48/.
Pani Radna Alicja Dobrowolska /15:50/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /15:47/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /15:58/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /16:02/.



3

Pani Radna Alicja Dobrowolska /16:07/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /16:09/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /16:22/.

Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. /16:27/.

Pan Marek Sadowski – PT „Necko” Sp. z o.o. /16:40/.

Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. /16:45/.

Pan Marek Sadowski – PT „Necko” Sp. z o.o. /16:45/.

Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. /16:48/.

Pan Marek Sadowski – PT „Necko” Sp. z o.o. /16:49/.

 Pan Zbigniew Głowacki – Prezes PT „Necko” Sp. z o.o. /16:51/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /17:14/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że drugim punktem porządku posiedzenia jest rozpatrzenie skargi wniesionej
na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /zał. nr 2/. Do Wojewody Podlaskiego wpłynęła
korespondencja  mieszkanki  Augustowa dotycząca  działalności  Burmistrza  Pana Mirosława
Karolczuka,  z prośbą  o  wyjaśnienie,  „dlaczego  osoba  niebędąca  pracownikiem  Urzędu
Miejskiego  w Augustowie  (data  korespondencji  z  20.11.2018  r.)  zleca  Burmistrzowi
wyjaśnienie spraw związanych z funkcjonowaniem Urzędu, czy osoba z zewnątrz ma prawo
do zarządzania  pracą  urzędu.  Jest  bardzo  zaniepokojona  tym,  co  dzieje  się  w  Urzędzie
Miejskim w Augustowie.  Wystąpiła  z  pismem do Pana Wojewody,  ponieważ wie,  że  jest
prawnym i szczerym człowiekiem. Z ogromnym niepokojem obserwuje poczynania obecnego
Burmistrza,  nie  daje  już  wiary  o  lepsze  jutro”  /zał.  nr  3/.  Pani  Przewodnicząca
poinformowała,  że  do  treści  ww.  korespondencji  jest  również  dołączona  kserokopia
pisma /zał. nr 4/ /17:46/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /19:13/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała, że wystąpiła do Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych z prośbą
o udzielenie informacji  odnośnie do autentyczności danych osobowych skarżącej, czy taka
osoba  istnieje  i  czy  mieszka  pod  wskazanym adresem  /zał.  nr 5/.  Poinformowała,  że  na
podany adres zostało wysłane zawiadomienie o dzisiejszym posiedzeniu Komisji  /zał. nr 6/,
jednak  korespondencja  nie  została  skutecznie  doręczona.  Na  zwrotce  jest  adnotacja,  że
„adresat nie istnieje” /19:13/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /20:02/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /21:16/.
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Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /21:48/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /22:17/.

Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik  wniósł  o  skierowane  sprawy  do  Prokuratury.
Poinformował,  że  nie  chce  wchodzić  w  ten  aspekt,  czy  Pan  Burmistrz  dobrze  zrobił,
że korespondował  z  prywatnego  e -meila.  Dzisiaj  nie  jest  w stanie  tego  ustalić,
czy korespondencja prowadzona była z osobą zewnętrzną, bo jak wiadomo, Pani Sokołowska
w tym okresie jeszcze nie pracowała w Urzędzie.   /22:22/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /25:36/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /26:19/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /26:46/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /26:47/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /27:42/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /27:44/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /29:36/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /29:37/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /30:09/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /30:28/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /30:28/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:08/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /31:15/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /31:19/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /33:42/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /33:43/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /33:53/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /33:54/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /34:01/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /34:15/.
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Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /34:46/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /35:01/.
/wypowiedź niezrozumiała/

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /35:02/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /35:11/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /35:23/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /35:38/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /36:02/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /36:27/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /36:33/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /36:35/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji poddała pod
głosowanie  nierozpatrywanie  anonimu.  W wyniku  przeprowadzonego jawnego głosowania
za nierozpatrywaniem  anonimu  głosowało  3 członków  Komisji  /Pani  Radna  Sylwia
Bielawska, Pani Radna Alicja Dobrowolska, Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska/ /37:04/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /37:59/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji zapytała, kto
 jest  przeciw  nierozpatrywaniu  ananimu,  kto  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  przeciw  nierozpatrywaniu  anonimu  głosował
1 członek Komisji  /Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik/.  Głosów wstrzymujących się nie
było /38:02/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik  poprosił o przegłosowanie jego wniosku w sprawie
przekazania jednej i drugiej sprawy /zał. nr 7/ do Prokuratury, ponieważ te fakty zaistniały
w przestrzeni publicznej /38:10/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /39:13/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /39:15/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /39:36/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /39:39/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /40:43/.

Głos w dyskusji /40:56/.
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /40:56/.
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /41:03/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /43:44/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /43:46/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /44:10/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /45:14/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /46:06/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /46:09/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /48:16/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /48:46/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /48:57/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /48:58/.

Głosy w dyskusji /51:05/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /51:06/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /51:20/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /51:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /51:40/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /52:34/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /52:35/.

Głos w dyskusji /53:01/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /53:02/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /53:11/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /53:20/.

Głos w dyskusji /54:02/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /54:03/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik poinformował, iż jego wniosek jest taki, że Komisja
nie rozpatruje  sprawy,  jako skargi,  natomiast  zwraca się  do Pana Przewodniczącego Rady
Miejskiej o podjęcie decyzji odnośnie do zawiadomienia Prokuratury /54:05/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /56:03/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /56:06/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /56:06/.

Pan  Sebastian  Piekarski  –  Radca  Prawny  podsumował,  że  wniosek  Pana  Radnego
Leszka Cieślika dotyczy skierowania skargi do Prokuratury celem wyjaśnienia przestępstwa
nadużycia uprawnień /56:18/.

Głos w dyskusji /56:33/ /wypowiedź niezrozumiała/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /56:37/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /57:11/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /57:36/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  jeżeli  sprawa  jego
prywatnej  korespondencji  z  Panią  Sokołowską  budzi  wątpliwości,  to  sam  wystąpi  do
Prokuratury,  tylko zastanawia  się,  w jakim charakterze  złoży  wniosek o  jej  wyjaśnienie  /
57:39/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /57:54/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /58:15/.

Pani  Sylwia  Bielawska –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków i  petycji  poddała
pod głosowanie wniosek złożony przez Pana Radnego Leszka Cieślika.  Zapytała,  kto jest
za zgłoszeniem sprawy do Prokuratury. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
za przyjęciem  wniosku  Pana  Radnego  Leszka  Stanisława  Cieślika  głosował  1  członek
Komisji (Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik), przeciw – 3 członków Komisji (Pani Radna
Sylwia Bielawska, Pani Radna Alicja Dobrowolska, Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska),
głosów wstrzymujących się nie było /58:44/.

Pan Radny Sebastian Piekarski – Radca Prawny /59:24/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji  zapytała,
kto z Państwa  Radnych  jest  za  przekazaniem sprawy  do  Komisji  Rewizyjnej.  W wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  za  przekazaniem  sprawy  do  Komisji  Rewizyjnej
nie głosował żaden członek Komisji, 1 członek Komisji wstrzymał się od głosu (Pani Radna
Sylwia Bielawska), przeciw głosowało 2 członków Komisji (Pani Radna Alicja Dobrowolska,
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska)  /59:24/.
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji  stwierdziła,
że  porządek  obrad  poświęcony  rozpatrzeniu  wniosków,  które  wpłynęły  do Komisji  skarg,
wniosków i petycji zostały wyczerpany. Zamknęła posiedzenie Komisji /59:48/.
Po  wznowieniu  obrad  po  przerwie,  Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  skarg,
wniosków i petycji  przystąpiła do rozpatrzenia drugiego pisma mieszkanki, które dotyczy
korespondencji  pomiędzy  augustowskim  przedsiębiorą  a  ówczesnym  Burmistrzem.  W
związku z powyższym chciałaby wycofać się z  obrad Komisji,  ponieważ sprawa dotyczy
jej współmałżonka.  Poprosiła Panią Wiceprzewodnicząca o przewodniczenie dalszej  części
obrad /0:35 – część 2 obrad/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji  poinformowała,  że  mieszkanka  „wnioskuje  o  zbadanie  sprawy  w  związku  z
przekroczeniem uprawnień, tj. wydzierżawienie działek miejskich bez wymaganego prawem
przetargu pod działalność gospodarczą, bez wskazania czynszu za dzierżawę”. Nadmieniła, że
Komisja  ponownie  rozpatruje  skargę-wniosek  tej  samej  osoby,  która  jest  osobą  fikcyjną.
Zapytała, czy Komisja powinna zajmować się anonimami /1:51/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny  poinformował, że jego opinia jest  taka sama,
jak przy poprzedniej skardze /3:02/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /3:40/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik poinformował, iż jego wniosek jest taki, że Komisja
nie  rozpatruje  sprawy,  jako skargi,  ponieważ nie  ma takich kompetencji,  i  ww. osoba nie
istnieje.  Zaproponował  przekazanie  sprawy  z  powrotem  Panu  Przewodniczącemu  Rady
Miejskiej  z  taką  sugestią,  żeby  przekazał  ją  do  Prokuratury  z  prośbą  o wyjaśnienie,
czy nastąpiło przekroczenie uprawnień przez Pana Burmistrza /3:52/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /10:11/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /10:15/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /11:04/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /12:27/.

Przedsiębiorca /12:37/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /12:52/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /13:33/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /14:37/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /15:32/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji /20:56/.

Pani Radna Alicja Dobrowolska /20:58/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /21:57/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji  /23:12/.

Pani  Radna  Alicja  Dobrowolska  zaproponowała  zamknięcie  dyskusji  i  przegłosowanie
wniosku, jako anonimu, który nie ulega dalszemu rozpatrywaniu /24:14/.

Pani  Jolanta  Oneta  Roszkowska  –  Wiceprzewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i
petycji poddała ww. propozycję pod głosowanie, która w wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania została przyjęta 2 głosami za (Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska; Pani Radna
Alicja  Dobrowolska),  przy  1  głosie  przeciwnym  (Pan  Radny  Leszek  Stanisław  Cieślik),
i przy braku głosów wstrzymujących się /24:27/.

Protokołowała: Przewodniczyła:
/Beata Filipow/ Przewodnicząca

Komisji skarg, wniosków i petycji
    Rady Miejskiej w Augustowie

Sylwia Bielawska

Wiceprzewodnicząca
Komisji skarg, wniosków i petycji
    Rady Miejskiej w Augustowie

        Jolanta Oneta Roszkowska

Członkowie Komisji:
Leszek Stanisław Cieślik
Alicja Dobrowolska

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


